
 
 

 

 

Kolo mlýna klape Kampou celou zpíval před desítkami let Rony Marton, kterého nám ČT 1 připomněla ve Třinácté komnatě. 

Kolo play off roztočilo třetí kolo a po včerejšku již známe jednoho z finalistů – Jihostroj ani podruhé v tomto týdnu 

doma nezaváhal a oplatil tak Dukle porážku z Českého poháru. O tom, kdo nastoupí proti Jihostroji ve finálové sérii 

bude rozhodnuto v tomto týdnu. Lepší výchozí pozici má Karlovarsko, které na zápasy vede 2:1 a v případném pátém 

duelu by mělo výhodu domácího prostředí. Rozlosování 3. kola 

 22. 3. 2021 Karlovarsko - Praha 3:0 Činátl, Rychlík .  

 22. 3. 2021 Č. Budějovice - Liberec 3:0 Grabovský ,Kovář        

 25. 3. 2021 Praha - Karlovarsko 3:1 Krtička, Velinov  

 25. 3. 2021 Liberec - Č. Budějovice 0:3 Rychlík, Činátl  

 28. 3. 2021 Karlovarsko - Praha 3:0 Grabovský, Spáčil  

 28. 3. 2021 Č. Budějovice - Liberec 3:1 Krtička, Činátl  

 31. 3. 2021 Praha - Karlovarsko Semifinále Rychlík, Krtička v 17 

 3. 4. 2021 Karlovarsko - Praha Semifinále . 

 

 

Semifinále extraligy mužů 2020/21 odstartovalo v pondělí 22. března. Hned na úvod se podle předpokladů rozhořela velká 

bitva mezi „jihem a severem“. Napínavé utkání na českobudějovické palubovce dospělo až do zkrácené hry. Liberec bojoval, 

ale nakonec byl šťastnější domácí celek. I v duelu druhé semifinálové dvojice zůstala výhra na domácí palubovce. Po 

vyrovnaném prvním setu vzalo Karlovarsko otěže utkání s pražskými Lvy do svých rukou a zbylé dva sety jasně ovládlo. 

VK JIHOSTROJ ČESKÉ 
BUDĚJOVICE – VK DUKLA 
LIBEREC  3:2 (-24,19,30,-22,12) 

První semifinálové utkání mezi Jihostrojem a 

Libercem bylo bitvou se vším všudy. Nechyběly 

emoce a vypjaté koncovky setů, které by bývaly 

přiváděly diváky do varu… Domácí prohrávali 0:1, 

ale v následných dvou setech byl Jihostroj úspěšnější 

v koncovkách. Čtvrtý set vyhrál Liberec a 

rozhodnout tak musela pátá sada. I ta byla velice 

vyrovnaná. Oba týmy hrály parádní volejbal a 

tahaly se o každý míč. V koncovce rozhodujícího setu 

byl nakonec lepší Jihostroj, který tak odstartoval 

sérii lépe a vede 1:0 na zápasy. 

Filip Rejlek (kapitán Jihostroje): „Byla to bitva hodná semifinále, velmi vyrovnaný zápas. Na nás se podepsala zbytečně dlouhá 

dvanáctidenní pauza, ale zápas jsme nakonec zvládli skvěle. Ze začátku nám nešel servis, ale to bylo dané spíše zmíněnou pauzou 

mezi čtvrtfinále a semifinále. Chyběl nám zápasový rytmus. Postupem času jsme se z toho dostali a teď si myslím, že budeme lepší 

a lepší. Jsem rád za úspěšný vstup do semifinále play-off.“ 

René Dvořák (trenér Jihostroje): „Já jsem strašně rád, že jsme vyhráli, protože Liberec hrál výborně. Parádně zahrál Michal 

Kriško, který snad za pět setů nezkazil jediný balon. Neskutečným způsobem se Liberec držel na útoku a také dobře servíroval.  

Soupeř ukázal, že má kvalitní mužstvo. Byl to boj, ale prostě jsme zápas ubojovali. Negativní vliv na náš výkon měla dlouhá pauza 

mezi čtvrtfinále a semifinále.“ 

Jan Štokr (kapitán Dukly): „Krásné a vyrovnané utkání. Je opravdu škoda, že tady nejsou diváci. Jsem si jistý, že tenhle zápas 

by si užili. Servis Jihostroje jsme docela dobře ustáli. Bylo to vyrovnané utkání, ve kterém rozhodovaly drobné chyby. Už se těšíme 

na odvetu do Liberce.“ 

Michal Nekola (trenér Dukly): „Naprosto vyrovnané utkání, ve kterém rozhodovaly detaily. Ve všech setech se bojovalo o 

každý míč. Řekl bych, že domácí byli trochu lepší na servisu a v klíčových momentech si jím pomohli. Bohužel jsme první 

zápas prohráli a o to lépe se musíme připravit na naše domácí utkání.“ 

Výsledkový servis č. 23        do 28. 3. 2021 
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VK ČEZ KARLOVARSKO – VK LVI PRAHA  3:0  (23,17,13) 

První utkání semifinálové série se 

odehrálo na palubovce Haly míčových 

sportů v Karlových Varech. Po 

dramatickém prvním setu ukázali domácí 

svou sílu a v následujících dvou setech 

soupeře jasně přehráli a vítězstvím 3:0 se 

ujali vedení v semifinálové sérii. 

Lukáš Ticháček (kapitán 

VKK): „Gratulace k vítězství. Jsem rád za 

vítězství 3:0, protože ušetříme síly, série může 

být dlouhá. Udělali jsme první krok na cestě do 

finále.“ 

Jiří Novák (trenér VKK): „Gratuluji 

klukům nejen k vítězství, ale i k výbornému 

výkonu. Důležitý vstup do série. Některé věci 

nám šly lépe, ale dokud bude sebevědomí 

projev, tak já budu vždycky spokojený.“ 

Jakub Janouch (kapitán Lvů):  „Domácí 

začali výborně na podání, my jsme na to neměli 

moc odpověď. Přesto jsme se v prvním setu 

dotáhli, měli jsme nahrané nějaké bodovky, 

které kdybychom proměnili, tak to mohlo 

vypadat jinak. Nicméně na kdyby se nehraje. Následné dva sety jsme úplně odešli. Musíme si k tomu něco říct, protože takhle 

pokračovat nemůžeme a doma musíme ukázat úplně jinou tvář, než jsme ukázali v posledních dvou setech.“ 

Tomáš Pomr (trenér Lvů): „Gratuluji soupeři k prvnímu vítězství. My na tento zápas musíme hodně rychle zapomenout, 

nepovedl se nám. Škoda koncovky prvního setu. My jsme potom zcela vypadli z role a díky kvalitnímu podání Karlovarska a jeho 

sebevědomí nám dneska nedali šanci.“ 

 

VE ČTVRTEK SE HRÁLY ODVETY  V PRAZE A V LIBERCI… 

Jihostroj odjížděl do Liberce s cennou pětisetovou výhrou z domácí palubovky. V Liberci Jihočeši nenechali nic náhodě a 

domácí Duklu přehráli ve třech setech.Volejbalisté Karlovarska byli v Praze favoritem a hlavně přijeli s vědomím, že je Lvi 

ještě letos neporazili. Po prvním vyhraném setu a ještě za jejich vedení 16:10 v druhém nic nenaznačovalo, že by tomu v 

tomto zápase mělo být jinak. Nicméně, jak řekl kapitán domácích Jakub Janouch, „odrazili jsme se od samého dna“, a Lvi 

v dalším průběhu Západočechy jednoznačně přehráli a do Karlových Varů se semifinálová série vrací za stavu 1:1. 

 

VK Dukla Liberec – VK Jihostroj České Budějovice 0:3 (21:25, 22:25, 22:25) stav série 0:2 

Jan Štokr (kapitán Dukly): „Dnes mě přišlo, že jsme 

do koncovky byli rovnocenným soupeřem, ale potom 

přišly naše nepřesnosti, chyby. Hosté si to pohlídali. 

Dnes jsme určitě neubránili Fílu Rejlka. Hostům vyšlo 

toto střídání. Filip si útočil, kam chtěl a nesáhli jsme si 

prakticky na jeho míče. Musíme se z toho rychle oklepat. 

Může to být ještě dlouhé, je to play off a musíme tomu 

hlavně věřit, že to ještě zlomíme.“   

Michal Nekola (trenér Dukly): „No dnes jsme 

samozřejmě zklamáni, protože jsme doma prohráli 0:3. 

V play off se velmi těžko nahrazují tyto prohrané domácí 

zápasy. Gratuluji soupeři, protože si hráči poradili 

s těžkými situacemi. Když jsme soupeře dostali pod tlak, 

tak právě zde byli lepší na těchto balónech. Myslím si, že 

v tom druhém setu, když jsme vedli, tak jsme se zbytečně 

nechali dvakrát rozhodit rozhodnutími rozhodčích.“ 

Radek Mach (kapitán Jihostroje): „Dnes od nás 

perfektní výkon. Hlavně jsme se poučili z toho 

posledního zápasu doma a povedli se nám vstupy do 



jednotlivých setů, což nám hrozně pomohlo. Hlavně psychicky jsme na tom potom byli dobře. Tím, že jsme na tom byli bodově lépe 

než soupeř, tak se nám s klidem vstupovalo do koncovek, které jsme potom všechny zvládli.“ 

René Dvořák (trenér Jihostroje): „Je to strašně cenné vítězství. Do utkání jsme šli s tím, že dnes je velká šance. Doma jsme 

poslední zápas nehráli vůbec dobře. Šli jsme do toho s tím, že tu nemáme co ztratit. Nicméně se potvrdilo, že máme výbornou lavičku. 

Strašně nám pomohl Filip Rejlek, který v momentě, když se tolik nedařilo Adamovi Schoutenovi, tak ho výborně zastoupil. Potom 

zase Adam Schouten dal na závěr eso, tak pomohl obráceně zase on. Jozef Polák pomohl na bloku. Radek Mach už se také zapojil 

a pomohl nám. Prostě toto je vítězství celého mančaftu a jsem rád, že se nám podařilo zaskočit Duklu. Samozřejmě zde není ještě 

nic ukončeno, vše je ještě otevřeno. Dukla je výborný mančaft, která se z toho dokáže oklepat, což již ukázala ve čtvrtfinále 

s Ostravou. My nesmíme podcenit žádný balón a jít si tvrdě za vítězstvím.“ 

 

Je tady další semifinálové utkání letošní extraligy. Lvi po porážce ve Varech chtějí soupeři ukázat, že cesta do finále 

není tak snadná. Ovšem domácí musí přidat, hlavně na přihrávce, kde v minulém zápase, nejvíce zaostali. Hraje se 

bohužel opět bez diváků. 

VK Lvi Praha - VK ČEZ Karlovarsko 3:1 (17:25, 25:23, 25:14, 25:22)     stav série 1:1 

Jakub Janouch (kapitán Lvů): „Po 

setu a půl jsme se vyhrabali z úplného dna 

a obrovskou vůlí a kolektivním pojetím 

jsme si pomáhali. Bojovali jsme jeden za 

druhého a přidali jsme výborný servis 

k tomu. Utkání jsme přetáhli na naši 

stranu. V neděli jedeme do Varů a budeme 

bojovat o vítězství tam.“ 

Tomáš Pomr (trenér Lvů): „Pro nás 

jednoznačně důležité vítězství. Vyrovnali 

jsme sérii na 1:1 a znamená to, že jedeme 

dál a hlavně vrátíme sérii znovu do Prahy. 

Dneska rozhodl hlavně náš super výkon, 

ale hlavně příchod Stefana Skakiće na 

hřiště, kdy svojí bojovností změnil 

atmosféru na hřišti a za to mu patří velké 

díky.“ 

Lukáš Ticháček (kapitán 

VKK): „Gratuluji Lvům. Výborný výkon, 

určitě jsme věděli, že to tady nebude lehký. 

Nemysleli jsme si, že to semifinále bude 

jednoduchý, takže s tím jsme sem taky jeli, 

že se o to budeme muset poprat. Mysleli jsme, že si odvezeme vítězství, ale prohráli jsme 3:1 a Lvi zaslouženě vyhráli.“ 

Jiří Novák (trenér VKK): „Gratulace domácím. Dneska si za vítězstvím šli, i když jsme zápas set a půl drželi v rukách, ale pak 

jsme z toho pro mě nepochopitelně vypadli. No play-off je pro válečníky a kdo není schopen akceptovat válku a jít do ní, tak prostě 

nevyhraje a to mi vadí na porážce z naší strany nejvíc. Ale samozřejmě musím ocenit kvalitní výkon domácích.“ 

 

A JE TADY NEDĚLE – od 18 hodin mohu sledovat na notebooku marnou snahu Dukly o prodloužení série. Po ukončení 

hokejového mače pak i boj Lvů v karlovarské Aréně na ČT Sport. Boj to byl ovšem pouze v prvém setu… 

Jihostroj – Dukla  3:1 (24, -19, 22, 16) 

Radek Mach (kapitán ČB):  „Jsem 

strašně rád, že se nám podařilo postoupit 

už po třech zápasech. Alespoň budeme mít 

čas si odpočinout a připravit se na finále. 

Musím pochválit celý tým, že perfektně 

zvládl celou semifinálovou sérii. Doufám, 

že nám forma vydrží i do finále.“ 

René Dvořák (trenér 

Jihostroje): „Zápas byl ohromně 

nervózní. Přesně se potvrdilo, že poslední 

krok je vždycky strašně těžký. Liberec hrál 

uvolněně a bylo to vidět na jeho servisu. 

Bušil do něj a vycházelo jim to. My jsme 



v určitých momentech byli trochu zakřiknutí a nepřihrávali jsme úplně tak, jak bychom si představovali. Je dobře, že jsme dokončili 

sérii už po třech zápasech, nicméně není to žádná výhoda. Na rovinu říkám, že je to opět spíše nevýhoda, že budeme devět dnů zase 

stát a nebudeme v herním rytmu.“ 

Jan Štokr (kapitán Dukly): „Budějovice si to dobře pohlídaly jak dnes, tak i v předchozích dvou zápasech. Kromě posledního 

setu, kdy nás Budějovice rozebraly hned od začátku, to byl podle mě vyrovnaný zápas. Myslím, že oba mančafty šlapaly. Znovu to 

musím připomenout, ale je škoda, že tu nebyli diváci. Je to hnací motor a byl by to zase o něco lepší a vypjatější zápas. Musíme 

zabrat alespoň v souboji o třetí místo.“ 

Michal Nekola (trenér Dukly) „Naprosto vyrovnaný zápas, ve kterém rozhodovaly koncovky. Řekl bych, že domácí byli jistější na 

servisu – rozhodli vždy nějakou sérií, která byla důležitá v těch jednotlivých setech.“ 

 

VK ČEZ Karlovarsko – VK Lvi Praha 

3:0 (25:22, 25:15, 25:18)   stav série 2:1 

Lukáš Ticháček (kapitán VKK): „Jsem rád za vítězství, 

gratuluji celému týmu. Dneska nám výborně fungovalo 

plachtící podání. Myslím si, že jsme tím dělali Praze velké 

problémy a potom se nám povedlo docela hodněkrát 

zablokovat. Jsme opět krok napřed a jedeme do Prahy, kde 

uvidíme, co se bude dít dál.“ 

Jiří Novák (trenér VKK): „Hodnocení je pozitivní. Kluci 

se po nepovedeném druhém zápase zkoncentrovali a byli 

sebevědomí. V podstatě jsme Prahu zatlačili do úzkých a 

obrana nám dneska opět fungovala, takže jsem velice 

spokojený.“ 

Jakub Janouch (kapitán Lvů): „Gratulace domácím, 

hráli výborný zápas. My jsme po prvním setu úplně odešli. 

Opět jsme se z toho trochu sesypali a musíme se zlepšit. Je 

to podobné jako první zápas tady, ale ještě není konec a já 

věřím, že se sem ještě vrátíme a budeme bojovat o 

vítězství.“ 

Tomáš Pomr (trenér Lvů): „Gratuluji soupeři k vedení v sérii. Byla to vlastně kopie toho prvního utkání. My jsme si zbytečně 

prohráli první set, který jsme měli dobře rozehraný a nevyužili jsme šanci. Soupeř nás poté přehrál plachtícím podáním, takže vede 

2:1 a doufám, že se sem ještě vrátíme.“ 

 

Postupový klíč beachvolejbalistů na olympijské hry v kostce najdete na odkazu: 

http://www.cvf.cz/beach/top-tymy/postupovy-klic-beachvolejbalistu-na-olympijske-hry-v-kostce-22374.html. Na tento 

materiál je článek příliš dlouhý, ale stojí zato si ho přečíst. V posledních desetiletích je totiž beach jedinou nadějí zanechat 

na olympiádě také českou stopu, snad tomu bude tak i v Tokiu 

 

Volejbal jako olympijský sport měl svou premiéru v roce 1924 v Paříži, ovšem pouze jako ukázkový sport. Do 

programu OH se však dostal až v Tokiu v roce 1964 a naše reprezentace získala stříbrné medaile. Ještě o čtyři 

roky později v Mexiku to byla také medaile, tentokrát bronzová. 

Poslední vystoupení našich volejbalistů na olympijských hrách se váže k roku 1980 v Moskvě a to je třeba 

poznamenat, že jsme na olympiádě nahradili celek Francie, který hry bojkotoval. Výkonnostně jsme tedy 

patřili do olympijské dvanáctky naposledy  v Montrealu v roce 1976 – členy naší reprezentace byli 

severomoravští volejbalisti Josef Mikunda a Jaroslav Tomáš (extraligovou kariéru začínal v týmu VŽKG 

Ostrava – mistr ČSSR 1968) 

Ženská reprezentace se olympiády účastnila celkem dvakrát (1968 Mexiko a 1972 Mnichov) 

 

V Janovicích, dne 29. března 2021 

Zapsal: Brouk z Beskyd 

Útok  Lukáše 

Vašiny pod 

dohledem 

arbitra 

Zdeňka 

Grabovského 
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